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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
 
 

PROCES  VERBAL  
încheiat în ședința ordinară a plenului Consiliului Judeţean Timiş 

din 29 aprilie  2020 
 
 Domnul președinte Călin Ionel Dobra 

Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş şi vă anunţ că, în urma 

efectuării prezenței de către domnul Dănuț Ardelean - Secretar General al Județului Timiș, 
sunt prezenţi online un număr de 36 consilieri judeţeni din totalul de 36 consilieri judeţeni în 
funcţie.  

Având in vedere Decretul Președintelui României nr.195/16.03.2020 prin care a fost 
instituita starea de urgenta pe teritoriul României, determinata de declararea pandemiei de 
către Organizația Mondială a Sănătății, a fost limitat accesul in Palatul Administrativ a altor 
persoane decât acelea care își desfășoară activitatea zilnica in sediu. Astfel, la şedinţă 
participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din aparatul propriu, si 
conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului judeţean. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art.138 din 
OUG nr.57/2019 privind Codul Administrativ prin accesul persoanelor interesate la proiectele 
de hotărâri, sens in care toate  materialele ce urmează a fi supuse dezbaterii au fost postate 
pe site-ul instituției, si prin accesul la procesul-verbal al ședinței. De asemenea ședința poate fi 
urmărită si online pe pagina de facebook a consiliului județean. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.181/23.04.2020 şi ordinea de zi a ședinței a 
fost adusă la cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-
media si prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

Dau citire ordinii de zi a ședinței. 
 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea dării în folosință gratuită a unor bunuri mobile, din 
domeniul privat al Județului Timiș, către Inspectoratul Teritorial al Poliției de Frontieră 
Timișoara. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea modificării și completării Hotărârii Consiliului 
Județean Timiș nr.44/25.03.2020 privind aprobarea dării în folosință gratuită a unor 
spații aflate în domeniul public al Judeţului Timiş. 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea neexercitării dreptului de preemţiune din partea 
Judeţului Timiş asupra intenţiilor de înstrăinare a unor imobile cu altă destinaţie decât 
cea de locuinţe. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea cuantumului şi plăţii cotizaţiei anuale către 
Asociaţia „Grupul de Acțiune Locală Timișoara” pentru anul 2020. 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea plății cotizației pe anul 2020 pentru Uniunea 
Națională a Consiliilor Județene din România. 

6. Proiect de hotarare privind aprobarea plății cotizației pe anul 2020 pentru Adunarea 
Regiunilor Europene (ARE). 
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7. Proiect de hotarare privind aprobarea implementării proiectului și alocarea în buget a 
sumelor necesare proiectului „Implementarea cadrului instituțional de dezvoltare 
strategică la nivelul Județului Timiș”, cod SMIS 135760. 

8. Proiect de hotarare privind aprobarea finanţării proiectelor spitalelor publice locale aflate 
în subordinea autorităților publice locale din județul Timiș în cadrul schemei de minimis 
pe anul 2020. 

9. Proiect de hotarare privind aprobarea execuţiei bugetelor secţiunii de funcţionare şi a 
secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al  judeţului Timiş la 31.03.2020. 
 

În continuare, vă propun completarea ordinii de zi a ședinței cu următoarele proiecte: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării trecerii unor imobile din domeniul public 

al Comunei Giarmata în domenuiul public al Județului Timiș și declararea acestora ca 
fiind bunuri de interes public judeațan. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al Județului Timiș pe anul 
2020. 
Menționez că cele două proiecte au fost dezbătute și avizate favorabil în ședința 

comisiilor reunite care s-a desfășurat on line în prezența tuturor consilierilor județeni.  
Dacă mai sunt și alte propuneri pentru completarea ordinii de zi? Dacă nu, supun la vot 

completarea ordinii de zi cu proiectele de hotărâre menționate.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat completarea ordinii de zi cu 35 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Popescu Marin,  Ritivoiu 
Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică 
Valentin. 

 
Dacă mai sunt alte discuții sau completări cu privire la ordinea de zi a ședinței? Dacă 

nu, supun la vot ordinea de zi a ședinței cu modificările și completările aprobate.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi, cu modificările și completările 

aprobate, cu 34 de voturi pentru din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – 
Cosmin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - 
Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius 
– Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu 
Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, 
Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi a ședinței, vă 

supun aprobării procesul verbal al ședinței extraordinare a plenului Consiliului Județean Timiș 
din data de 03.04.2020. 

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul verbal cu 35 de voturi pentru din partea 
doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – 
Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, Clain 
Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, 
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Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan, Geană Nistor, Grigoroiu 
Eugeniu, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, 
Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, 
Sarmeş Dan–Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

 
Pentru că este un moment delicat pe care suntem nevoiți să-l trecem în aceste 

momente, aș dori, înainte de a trece la dezbaterea și aprobarea proiectelor înscrise pe ordinea 
de zi, să fac o declarație.  

Scriam puțin mai devreme un mesaj adresat veteranilor de război și am punctat acolo 
faptul că în 2020 se creionează o nouă pagină de istorie. Am văzut încă o dată că războaiele  
sunt de multe feluri și că eroii pot purta halate albe și măști în lupta pentru supraviețuire.  
 Vreau să profit de această ocazie și să spun Mulțumesc! 
 Mulțumesc timișenilor, în primul rând, pentru că  respectă ordonanțele militare și dau 
dovadă de responsabilitate. Le mulțumesc celor care au înțeles cât de importantă este 
distanțarea socială și au stat acasă. S-au ajutat și ne-au ajutat enorm și au protejat 
comunitatea. Trebuie, însă, să rămânem în continuare vigilenți. Răul nu a trecut. 
 Nu în ultimul rând, aș vrea să mulțumesc și  cadrelor medicale care, de aproape două 
luni sunt într-o gardă grea și continuă. Aș vrea să  fiți convinși că sacrificiu dumneavoastră 
este apreciat de noi toți, așa cum, este de apreciat și efortul tuturor celor care sunt și astăzi la 
datorie și ajută cu toate forțele la limitarea epidemiei-mă refer aici la polițiști, pompieri, militari.  
 Tuturor le mulțumesc și îi asigur că au tot  respectul nostru, al celor care reprezintă 
Consiliul Județean Timiș! 

 
 
Punctul nr. 1  - Proiect de hotarare privind aprobarea dării în folosință gratuită a 

unor bunuri mobile, din domeniul privat al Județului Timiș, către Inspectoratul Teritorial 
al Poliției de Frontieră Timișoara. 

 
Domnul Președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Popescu Marin,  Ritivoiu 
Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică 
Valentin. 

 
Punctul nr. 2 - Proiect de hotarare privind aprobarea modificării și completării 

Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr.44/25.03.2020 privind aprobarea dării în folosință 
gratuită a unor spații aflate în domeniul public al Judeţului Timiş. 

 
Domnul Președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
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Înainte de a trece la procedura de vot aș vrea să aduc în atenția dumneavoastră faptul 
că prin adresa nr.6910/2020 Sindicatul Pro As al angajaților DGASPC Timiș a solicitat 
revocarea HCJ Timis nr.44/2020 pe motiv că spatiul respective a fost deținut de directie și nu 
poate fi dat altcuiva. Însă, atâta timp cât imobilul se află în proprietatea Consiliului Județean 
Timiș doar noi putem dispune ce facem cu acesta  așa cum considerăm oportun.  

Prin urmare, prin votul dumneavoastră de astăzi, de aprobare a prezentului proiect de 
hotărâre se respinge, implicit, și solicitarea pretenților.  

Dacă mai sunt și alte discuții?  Dacă nu supun la vot proiectul de hotărâre.  
Procedură de vot, vă rog. 

 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – Sabin, 
Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - 
Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek 
Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iovescu Alexandru, 
Jumanca Romaniţa, Lelescu, Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, 
Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, 
Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

 
 
Punctul nr. 3 - Proiect de hotarare privind aprobarea neexercitării dreptului de 

preemţiune din partea Judeţului Timiş asupra intenţiilor de înstrăinare a unor imobile cu 
altă destinaţie decât cea de locuinţe. 

 
Domnul Președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae,  Bobic Narcis – Sabin, 
Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – 
Adrian, Coifan Viorel - Gheorghe, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – 
Dan, Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu 
Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, 
Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

 
 
Punctul nr. 4 - Proiect de hotarare privind aprobarea cuantumului şi plăţii 

cotizaţiei anuale către Asociaţia „Grupul de Acțiune Locală Timișoara” pentru anul 
2020. 

 
Domnul Președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 34 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
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Clain Romică – Adrian, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra 
Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu 
Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea 
Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

 
 
Punctul nr. 5 - Proiect de hotarare privind aprobarea plății cotizației pe anul 2020 

pentru Uniunea Națională a Consiliilor Județene din România. 
 
Domnul Președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 34 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe,  Cutu Dorin, Dobra 
Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu 
Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea 
Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

 
 
Punctul nr. 6 - Proiect de hotarare privind aprobarea plății cotizației pe anul 2020 

pentru Adunarea Regiunilor Europene (ARE). 
 
Domnul Președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Popescu Marin,  Ritivoiu 
Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică 
Valentin. 

 
 
Punctul nr. 7  - Proiect de hotarare privind aprobarea implementării proiectului și 

alocarea în buget a sumelor necesare proiectului „Implementarea cadrului instituțional 
de dezvoltare strategică la nivelul Județului Timiș”, cod SMIS 135760. 

 
Domnul Președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
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Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Popescu Marin,  Ritivoiu 
Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică 
Valentin. 

 
 
Punctul nr. 8 - Proiect de hotarare privind aprobarea finanţării proiectelor 

spitalelor publice locale aflate în subordinea autorităților publice locale din județul 
Timiș în cadrul schemei de minimis pe anul 2020. 

 
Domnul Președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 34 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Clain Romică – 
Adrian, Cocean Liviu - Marius, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, 
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan, Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, 
Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – 
Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

 
 
Punctul nr. 9  - Proiect de hotarare privind aprobarea execuţiei bugetelor 

secţiunii de funcţionare şi a secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al  judeţului 
Timiş la 31.03.2020. 

 
Domnul Președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 34 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Clain Romică – 
Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, 
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, 
Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – 
Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 
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Punctul nr.10  - Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării trecerii unor 
imobile din domeniul public al Comunei Giarmata în domeniul public al Județului Timiș 
și declararea acestora ca fiind bunuri de interes public județean. 

 
Domnul Președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Popescu Marin,  Ritivoiu 
Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică 
Valentin. 

 
Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al 

Județului Timiș pe anul 2020. 
 
Domnul Președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 34 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Popescu Marin,  , Sarmeş 
Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

 
Punctul nr. 12 – Întrebări, interpelări.  
Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție în format electronic următoarele 

documente: 
1. Informare privind situația rezolvării conrespondenței înregistrate la Consiliul 

Județean Timiș în perioada 01.01-31.03.2020. 
2. Informare privind implementarea Legii nr. 52/2003 privind transparența decizională 

în administrația publică locala la nivelul Consiliului Județean Timiș, în trimestrul 
I/2020. 

3. Informare privind oportunitatea reabilitării imobilului situate în Timișoara str. Matei 
Miolo nr. 2A, tranferat de către Ministerul Apărării Naționale în domeniiul public al 
Județului Timiș.  

 Referitor la acest aspect, vă solicit să fiți de acord ca printr-o dispoziție să numim o 
comisie formată din reprezentanți ai tuturor partidelor și functionari din paratul de specialitate 
al consiliului județean, care să analizeze situația și să prezinte un raport din care să rezulte 
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oportunitatea  realizării investiției de reabilitare a imobilului, urmând ca ulterior să comunicăm 
către Ministerul Apărării Naționale poziția consiliului județean privitor la acest aspect.  

4. Adresa formulată de Sindicatul Pro AS din cadrul DGASPC prin care solicită 
revocarea Hotărârii nr. 44/2020 a Consiliului Județean Timiș.  

5. Informare privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de itnerese și 
incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni.  

Dacă dumneavoastră mai aveți alte întrebări sau interpelări? 
 

Domnul consilier județean Viorel Coifan 
Domnule președinte, știu că traversăm o perioadă dificilă în aceste momente în care ne 

confruntăm cu pandemia și că sunt alte priorități, dar aș dori să întreb care mai este stadiul 
certificării pistei de la Cioca? 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Am contractat consultanța pentru cei care au obligativitatea realizării documentației. 

Vom verifica exact care este stadiul și rog pe domnul director de la Prestări Servicii să vă 
informeze. S-au făcut demersuri pentru a se certifica pista. 

 
Domnul consilier județean Titu Bojin 
Domnule președinte,  intervin din nou să aduc în atenția dumneavoastră propunerea de 

acordare a pachetului cu produse de igienă pentru toți copii din județul Timiș având în vedere 
că laptele și cornul nu se mai livrează. 

Eu vă propun să ne gândim la această idee pentru că starea de urgență s-a prelungit, 
iar domnul președinte ne-a spus că nu v-a fi o relaxare totală și copii rămân în continuare 
acasă, mai puțin cei din anii terminali care vor da examenele.  

Haideți să revenim la această idee și să solicităm inspectoratului școlar sprijin pentru a 
găsi o formulă de rezolvare, având în vedere că vor fi 4-5 luni în care am putea da un pachet 
cu produse de dezinfecție pentru fiecare copil. Ce va conține acest pachet putem discuta cu 
cei din învățământ chiar dacă aceștia sunt reticenți spunând că e foarte greu să împărțim 
pachetele la copii. Eu nu cred pentru că fiecare școală are personal auxiliar, am discutat cu 
primarii și sunt de acord să participe la această acțiune și sunt dispuți să sprijine distribuirea 
acestor pachete.  

Cred că merită să găsim o soluție la această problemă care nu are o conotație politică 
ci este doar o idee de a veni în sprijinul copiilor chiar dacă aceștia au posibilități financiare mai 
multe sau mai puține. Oricum nu mai dăm cornul și laptele și ar fi păcat, iar județul Timiș nu 
este un județ sărac care să nu își poate permite să ajute.  

De asemenea, se pune în discuție și sprijin pentru a găsim resurse pentru  
achiziționarea tabletelor pentru copii. Poate găsim o formulă și pentru acest lucru. Tot cu 
ajutorul inspectoratului școlar ca să putem să-i ajutăm pe cei care nu au posibilitatea 
achiziționării unor astfel de tablete. 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Așa cum am promis am făcut solicitare către inspectoratul școlar. Nu am primit încă 

răspuns. Așteptăm în continuare răspuns de la inspectoratul școlar pentru a vedea oportunitea 
acestei probleme. Trebuie să vă spun că sursele de finanțare trebuie identificate din altă parte 
pentru că cele prezentate de dumneavoastră sunt surse de la APIA din fonduri europene și nu 
pot fi deturnate spre alte obiective, decât cele destinate de Uniunea Europeană.  
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În momentul în care avem răspuns de la inspectoratul școlar vom analiza împreună 
rectificarea bugetului și alocarea acestor sume pentru realizarea acestei propuneri.  

 
Domnul consilier județean Marin Popescu 
Sigur că orice propunere care vine în sprijinul unităților de învățământ este binevenită. 

Așa cum ați spus și dumneavoastră trebuie să fim atenți la ce înseamnă finanțare și din 
perspectiva sistemului de învățământ.  

Cred că am obligația ca reprezentat al inspectoratului școlar și ca consilier județean că 
nu putem da la un anumit număr de copii sau doar la anumiți copii. Eu cred că trebuie să ne 
gândim la tot sistemul.  

Pe de altă parte pentru a putea profita tot sistemul trebuie să ne îndreptăm atenția către 
unitățile de învățământ pentru că de acolo vin elevii. Trebuie să recunoaștem că în etapa 
următoare vor veni elevi la școală și atunci trebuie alocați bani pentru dezinfecția unităților de 
învățământ, pentru materiale de curățenie și pentru tot ceea ce înseamnă gestionarea acestei 
situații delicate în care ne aflăm. 

Inspectoratul școlar va da un răspuns la solicitarea dumneavoastră dar, cu siguranță, va 
fi un răspuns legat de întreg sistemul și nu doar de elevii care beneficiază de Programul lapte 
și corn.  

Trebuie să vedem și care este  posibilitatea distribuirii acestui pachet. Nu se pune 
problema că noi, inspectoratul școlar sau instituțiile de învățământ nu ne dorim să transmitem 
ceea ce Consiliul Județean Timiș hotărăște, dar sănătatea resursei umane este prioritară în 
acest moment.  Sănătatea oamenilor este mult mai importantă. Nu este vorba că nu avem 
oameni care să distribuie pachetele dar nu cred că este datoria școlilor să facă acest lucru.  

Menirea școlii este cu totul alta. Există alte structuri, instituții,  autorități care pot face 
acest lucru dacă  se ia hotărârea la nivelul Consiliului Județean Timiș în acest sens.  

Vă rog să vă gândiți la întreg sistemul și nu doar la un anumit segment de elevi.  Întreg 
sistemul din județul Timiș are în jur de 70.000 de elevi și cred că toți ar trebui să beneficieze 
de pachetul propus de domnul consilier județean Titu Bojin.  

Referitor la dotarea cu echipamente informatice a unităților de învățământ este adevărat 
că nu putem face acest lucru pentru întregul sistem, dar sunt de acord cu domnul consilier Titu 
Bojin că trebuie să găsim surse de finanțare pentru susținerea unităților de învățământ din 
subordinea consiliului județean și aici mă refer la instituțiile de învățământ special  pentru care 
trebuie să găsim soluții astfel încât să putem acoperii nevoile  acestor copii.  

Directorii unităților de învățământ și inspectoratul școlar sunt în măsură să vă dea 
nominal sau numeric situația acestor copii și necesarul la nivelul instituțiilor de învățământ 
special  pe care consiliul județean îl finanțează pe diverse componente.  

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Vă mulțumesc domnule consilier județean Popescu Marin și vă asigur că pentru 

învățământul special care se află în subordinea și coordonarea consiliului județean vom lua 
toate măsurile, astfel încât, activitatea educațională să se desfășoare în cele mai bune condiții.  

Dacă mai sunt și alte discuții? 
Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările ședinței ordinare a 

Consiliului Județean Timiș.  
 Vă mulțumesc! 
 
    PREŞEDINTE,             SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI TIMIŞ 
Călin – Ionel DOBRA                                                     Ioan – Dănuţ ARDELEAN  


